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Disciplinary and Ethics Committee لـجنـة الانضبـاط والأخـلاق | 
نموذج طلب تنفيذ | Enforcement Request Form

)Particulars of Enforcement Applicantمعلومات طالب التنفيذ (
	اسم طالب التنفيذ
Name
	
	تاريخ الطلب
Date of Request
	

	البريد الالكتروني
Email
	
	رقم الجوال
Mobile No.
	

	الحساب البنكي
IBAN
	
	اسم البنك
Bank name
	



معلومات وكيل طالب التنفيذ (Particulars of Attorney for Enforcement Applicant) ان وجدت (if any)
	الوكيل
Attorney Name
	
	البريد الالكتروني
Email:
	

	رقم الوكالة
Power of Attorney No.
	
	صادرة من
Issued by
	

	نوع الوكالة
Type of attorney
	
	محامي (Lawyer):   
 
وكيل (Agent):          



)Details of the Decision to be enforcedمعلومات القرار المراد تنفيذه (
	رقم القرار
Decision No.
	
	تاريخه
Date
	

	صادر لصالح
Issued in favor of
	
	ضد
Respondent
	

	جهة مصدر القرار
Issuing Authority
	
	المبلغ المحكوم فيه
Awarded Sum
	

	
	
	
	الإجمالي:
Total:




	المستندات المطلوبة:
	Required Documents:

	1. نموذج طلب تنفيذ موقعاً ومعبئاً الكترونياً (PDF) على أن يتم تقديمه بعد واحد وعشرون يوماً من صدور القرار من غرفة فض المنازعات.
2.  الهوية الوطنية (PDF).
3.  الوكالة "إن وجدت" (مشمولة صلاحية التنفيذ) (PDF).
4. القرار كاملاً (PDF).
5.  شهادة الحساب البنكي (PDF) .
تعهد وإقرار:
*أتعهد بأن القرار نهائي، وأنه لا توجد قضية منظورة لدى مركز التحكيم الرياضي السعودي.
*أطلب من لجنة الانضباط والأخلاق بالاتحاد السعودي لكرة القدم تنفيذ القرار المشار إليه أعلاه وفقا للمادة (90) من لائحة الانضباط والأخلاق.
*أتعهد بصحة جميع المعلومات المذكورة أعلاه والمستندات المرفقة لطلب التنفيذ، وأن جميع المخاطبات الصادرة من البريد الالكتروني أعلاه للجنة تعد مخاطبات صادرة مني.
*أتعهد بإخطار لجنة الانضباط والأخلاق بالاتحاد السعودي لكرة القدم بأي تغيير قد يطرأ على طلب التنفيذ من تنفيذ كلي أو جزئي للقرار، وأنه إذا ثبت للجنة تنفيذ القرار جزئياً أو كلياً ولم أخطر اللجنة بذلك يسقط حقي في المطالبة بتنفيذ القرار في هذا الطلب وبالتالي أتقدم بطلب جديد.
*أقر وأوافق أنه في حال عدم الرد على استفسارات اللجنة خلال المدد المحددة فسيتم إلغاء هذا الطلب وفي حال رغبتي في تنفيذه فأتقدم بطلب جديد.
	1.RAn Enforcement Request Form, duly completed and signed electronically in PDF format, submitted after the expiry of twenty one (21) days from the date of the DRC decision.
2. Valid personal ID Card in PDF format (e.g. passport). 
3. Complete copy of decision in PDF format.
4. Proof of IBAN  (in PDF). 
5.Proof of Power of Attorney in PDF format, if any. 

A. Declaration of the Enforcement Applicant:

I hereby that the decision is final, and there is no case currently pending before the SSAC.

[bookmark: _GoBack]I hereby request that the SAFF Disciplinary and Ethics Committee enforces the above-mentioned decision, in accordance with Article 90 of the SAFF Disciplinary and Ethics Regulations.

I hereby certify that all of the information and the documents attached in this Enforcement Application are true, complete and correct. 

I hereby represent, warrant and undertake that I shall, without delay, notify the SAFF Disciplinary and Ethics Committee (DEC) of any changes or developments which concern this Enforcement Application, including but not limited to any full or partial execution of the decision by the respondent. I accept and acknowledge that, where it is established to the DEC that the Decision has been executed fully or partially and I have failed to, without delay, notify the DEC of same, the DEC may determine the present Enforcement Application to be null and void. In such cases, I understand that a new Enforcement Application would be required.

I hereby agree that in case I don’t reply to the committee letters, the application will be null and void, in such cases, I understand that a new Enforcement Application would be required.



	الاسم
Name
	

	التاريخ
Date
	

	التوقيع
Signature
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